

THE DEPARTMENT OF DEVELOPMENTAL SERVICES REQUESTS YOUR INPUT

发展服务部请您提供宝贵意见

The Department of Developmental Services oversees the 21 regional centers in California. The Department is working on changes to some of the regional center procedures to make them consistent across all regional centers and easy to understand.

You are receiving this invitation because you have recently completed the intake process, which began when you contacted the regional center, and was completed when the regional center determined whether you or your family member are eligible for regional center services. Your responses are important and may be used to inform ongoing efforts to improve the intake process.

This online survey will take approximately 5-10 minutes to complete. You do not need to identify yourself or your regional center. However, if you would like someone to follow up with you about your experience, you can provide your name and contact information at the end of the survey.

If you have any questions about the online survey, you can contact the Department at intake@dds.ca.gov.

Thank you!

Please scan this QR code to access the online survey. You will be able to choose your preferred language.



发展服务部负责监督加利福尼亚州的 21 个区域中心。该部门正在对部分区域中心的程序进行修改，以使所有区域中心的程序保持一致且易于理解。

您之所以收到此邀请，是因为您最近已完成受理流程。该流程始于您联系区域中心之时，并在区域中心确定您或您的家庭成员是否符合区域中心服务资格时完成。您的回复非常重要，并可能用于为持续改进受理流程的工作提供参考。

完成本次在线调查大约需要 5-10 分钟。您无需表明您的身份或您所在区域中心的名称。但是，如果您希望有人将来联系您以了解您的经历，您可以在调查结束时提供您的姓名和联系信息。

如果您对该在线调查有任何疑问，您可以通过 intake@dds.ca.gov 联系本部门。

谢谢您！

请扫描此二维码以访问在线调查。您可以选择您的首选语言。



Department of
Developmental
Services